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Protokół Nr 33 
z  XXXIII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 6 lipca 2021 roku 

prowadzonej w trybie stacjonarno – zdalnym / siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. 
Kurczaba 3/ 

 

XXXIII sesję Rady  Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera 

i prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch. Po 

sprawdzeniu  listy obecności (radni kolejno wyczytywani wg listy obecności 

potwierdzają swoją obecność w systemie  Microsoft Teams )  i stwierdzeniu 

wymaganego kworum prowadzący przedstawia projekt porządku obrad doręczony 

radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawia jego treść. 

Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje 

zmian do przedstawionego projektu  porządku obrad. 

- prowadzący zgłasza wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały wg 
druku nr 8 w sprawie: w sprawie poparcia starań o budowę parkingu podziemnego i 
ponowne skierowanie sprawy do komisji infrastruktury. 

W związku z tym prowadzący mówi:  Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 
Statutu  Dzielnicy XII projekt porządku  wraz z wprowadzona zmianą stanowi porządek 
obrad dzisiejszej sesji.” 
 

Porządek obrad 
XXXIII Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim (tryb stacjonarno – zdalny) 

w dniu  6 lipca 2021 r. godz. 18:30 
/siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 
1. Otwarcie   sesji. 
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Projekty uchwał : 
 
Druk nr 1 (projekt zarządu) w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim na rok 2022. 

Druk Nr 2 (projekt zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2021 rok. 

Druk Nr 3 (projekt Komisji Architektury) w sprawie: opinii warunków zabudowy dla 
inwestycji pn.: Budowa budynku biurowo-usługowo-wielorodzinnego z garażem 
podziemnym na działkach nr 208/39, 214/3, 215/3, 218/4, 227/6, 227/52, 328/1, 
328/3 obr. 50 Podgórze wraz ze zjazdem, infrastrukturą techniczną i drogową na 



działkach nr 208/8, 217/8, 223/5, 223/8, 328/2, 373, 374, 1362, 1364, 1365, 1366 
obr. 50 Podgórze przy ul. Wielickiej w Krakowie. 

Druk Nr 4 (projekt Komisji ochrony środowiska) w sprawie: utworzenia parku 
kieszonkowego na osiedlu Złocień 

Druk Nr 5 (projekt Komisji ochrony środowiska) w sprawie: utworzenia parku 
kieszonkowego na osiedlu Stary Bieżanów 

Druk Nr 6 (projekt Komisji infrastruktury) w sprawie: modernizacji ul. Jerzmanowskiego  

Druk Nr 7 (projekt Komisji infrastruktury ) w sprawie: demontażu szykany na ul. Na 
Kozłówce 

Druk Nr 8 (projekt zarządu) w sprawie poparcia starań o budowę parkingu podziemnego- 
wycofany z porządku obrad 

4. Wolne wnioski 
5. Ogłoszenia i komunikaty 
6. Zakończenie sesji 
 
-prowadzący informuje, że wszystkie głosowania przeprowadzone na sesji są 

głosowaniami imiennymi 

Projekty uchwał 
-prowadzący przechodzi do kolejnego pkt. porządku obrad i przedstawia projekt 
uchwały wg druku nr 1 
Druk nr 1 
Projekt w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII 
Bieżanów-Prokocim  na 2022 rok przedstawił Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 
Autopoprawka w załączniku Dziedzina F) PROGRAM POPRAWY BEZPIECZEŃSTWA 
DLA GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW - "BEZPIECZNY KRAKÓW" zmiana zakresu  
zadania  4. Ochotnicza Straż Pożarna Stary Bieżanów- zakup sprzętu na 4. Ochotnicza 
Straż Pożarna Stary Bieżanów- zakup mundurów bojowych NOMEX- kwota bez mian 
 
Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 
głosowanie,(radni wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie),który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za,0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XXXIII/400/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 
 
 
Druk nr 2 



-Projekt uchwały zarządu w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2021 rok przedstawił 
przewodniczący obradom p. Z. Kożuch. 
 
-prowadzący zgłasza autopoprawkę  dot. Paragrafu 1  
Zmniejsza się wysokość środków o kwotę  4 900 zł  w dziedzinie M) ŚRODKI 
NIEROZDYSPONOWANE (REZERWA) do kwoty jak w tabeli  poniżej :  
 

 

M) ŚRODKI NIEROZDYSPONOWANE (REZERWA) kwota 
Jednostka 
realizująca 

 2 416  zł  

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod 
głosowanie,(radni wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
 -Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XXXIII/401/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 
 Druk nr 3 
-projekt uchwały Komisji Architektury w sprawie: opinii warunków zabudowy dla 
inwestycji pn.: Budowa budynku biurowo-usługowo-wielorodzinnego z garażem 
podziemnym na działkach nr 208/39, 214/3, 215/3, 218/4, 227/6, 227/52, 328/1, 
328/3 obr. 50 Podgórze wraz ze zjazdem, infrastrukturą techniczną i drogową na 
działkach nr 208/8, 217/8, 223/5, 223/8, 328/2, 373, 374, 1362, 1364, 1365, 1366 
obr. 50 Podgórze przy ul. Wielickiej w Krakowie   przedstawił przewodniczący komisji 
p. Dawid Kwiatkowski. 

Pani P. Bień zapytała w którym miejscu jest planowana budowa budynku 

-przewodniczący- na wysokości przystanku na os. Na Kozłówce, na miejscu strzelnicy, 
miał to być budynek biurowo-usługowo- mieszkalny. Inwestor występuje do Wydziału 
Architektury o wydanie takiego zakresu, który umożliwi mu przekwalifikowanie 
inwestycji. Wjazd przewidziany od ul. Wlotowej. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. A. Ulman, p. A. Gwiazda, p. Z. 
Kożuch 

Część negatywnych opinii wydanych przez Radę miała negatywny wpływ na wydanie 
wz, albo przynajmniej na ich opóźnienie. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie,(radni 
wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie),który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 
19 za, 0 przeciw,0 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr 
XXXIII/402/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 



 
Druk nr 4 
-Projekt uchwały komisji ochrony środowiska  w sprawie: utworzenia parku 
kieszonkowego na osiedlu Złocień przedstawił pan Konrad Spryńca, 

Autopoprawka dot. Zmiany podstawy prawnej: na § 3 pkt 3 lit c 

-pan Marek Węgrzyn wyjaśnił, że mieszkańcy os. Złocień zwrócili się z prośbą o 
utworzenie parku kieszonkowego  w rejonie ul. Domagały , jadąc ul. Nad Drwiną 

-przewodniczący otwiera dyskusję nad projektem uchwały, w której nikt nie zabierał 
głosu:  
Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, (radni 

wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  
XXXIII/403/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 
Druk nr 5 
Projekt komisji ochrony środowiska w sprawie: utworzenia parku kieszonkowego na 
osiedlu Stary Bieżanów przedstawił w imieniu komisji Pan Konrad Spryńca. 

Jest to wniosek się do Zarządu Zieleni Miejskiej o utworzenie parku kieszonkowego na 
osiedlu Stary Bieżanów, działka 327 w rejonie ul. Bieżanowskiej/Stacyjnej. 

Autopoprawka dot. Zmiany podstawy prawnej: na § 3 pkt 3 lit c 

-pani Elżbieta Matykiewicz wyjaśniła zebranym, że chodzi tutaj o teren w rejonie ul. 
Bieżanowskiej/Stacyjnej, który był własnością rodziny żydowskiej, bez spadkobierców. 
Najlepszym rozwiązaniem byłoby utworzenie parku kieszonkowego albo parkingu, 
który służyłby mieszkańcom. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, (radni 

wyczytywani w kolejności alfabetycznej głosują imiennie), który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  
XXXIII/404/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 

Druk nr 6 
Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie: modernizacji ul. Jerzmanowskiego 
przedstawił przewodniczący komisji p. Adrian Malik. 

Autopoprawka dot. Zmiany podstawy prawnej: § 3 pkt 3 lit g  

W dyskusji nad projektem uchwały glos zabierali: p. Rafał Buchelt, p. Krzysztof Rozmus, 
p. Z. Kożuch 



Od strony ul. Wielickiej ulica Jerzmanowskiego jest w bardzo złym stanie technicznym. 
Rada podejmowała wiele działań zmierzających do poprawy sytuacji. Na spotkaniu 
ustalono, że  należy zawnioskować do Prezydenta Miasta |Krakowa o przygotowanie 
koncepcji modernizacji ulicy. Samochody stoją po obydwu stronach ulicy  
Jerzmanowskiego, ograniczenie parkowania spowoduje, że zniknie ok. 40 miejsc do 
parkowania. W dzielnicy XII występuje duży deficyt miejsc parkingowych. Trudno 
znaleźć złoty środek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie 
imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr  
XXXIII/405/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 
Druk Nr 7 

Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie: demontażu szykany na ul. Na Kozłówce 
przedstawił przewodniczący komisji p. Adrian Malik. 

Autopoprawka przewodniczącego komisji dot.  Zmiany podstawy prawnej: § 3 pkt 3 lit 
g  oraz jednostki z ZDMK na WMIR. 

W dyskusji nad projektem uchwały glos zabierali: p. Zbigniew Kwiatkowski, p. K. 
Witkowska, p. A. Gwiazda, Z. Kożuch, K. Spryńca. 

-przewodniczący zwrócił uwagę , że na os. Na Kozłowce ubywa miejsc parkingowych, 
tylko 16 % mieszańców ma takie miejsca. 

 Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie 
imienne, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr  
XXXIII/406/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. 
 
Ad. 5 Wolne wnioski 
-p. K. Spryńca- zgłaszają się do niego mieszkańcy w sprawie zamknięcia Orlika przy XV 
LO przy al. Dygasińskiego. Rozpoczął się okres wakacyjny a boiska zostały zamknięte. 
Co możemy w tej sprawie zrobić. 

-p. R. Buchelt- należy skontaktować się z Panią Dyrektor i wyjaśnić sprawę 

-przewodniczący Kożuch potwierdza że będzie rozmawiał z p. Dyrektor XV LO. 

Dyskutowano nt. otwarcia Orlika, w dyskusji brali udział: J. Tworzydło, K. Spryńca, J. 
Małek,  R/.Buchelt.  

-Pan Jan Tworzydło zwrócił uwagę, że boisko przy SP nr 117 jest otwarte całe wakacje 

Ustalono, że założenie monitoringu  przyczyni się do otwarcia boisk w czasie wakacji.  

-P. K. Rozmus – zapytał do kogo składać wnioski o wymalowanie pasów na jezdni 



-p. K. Spryńca zgłasza takie sprawy na numer interwencyjny: 7555 

-p. K. Spryńca zwrócił uwagę na stan chodnika przy Przychodni Zdrowia przy ul |Teligi, 
ustalono, ze należy umówić się na spotkanie z dyrekcją 

-p. Janusz Zadwórny zapytał o otwarcie basenów 

-przewodniczący poinformował, że basen przy ul. Kurczaba jest otwarty od 3 lipca, 
basen na os. Na Kozłówce zostanie otwarty od 15 albo 16 lipca 2021 r. 

Ad. 6. Ogłoszenia i komunikaty 
-prowadzący obrady Pan Zbigniew Kożuch  zaprasza radnych na kolejną XXXIV sesję 
rady, która odbędzie się 31 sierpnia  2021 r. o godz. 18:30 , o trybie sesji zostaną 
państwo poinformowani  w odpowiednim czasie. 
Posiedzenie komisji infrastruktury – 26 sierpnia  2021 godz. 18:30. 
-prowadzący życzy radnym udanego urlopu i przechodzi do ostatniego pkt. Porządku 
obrad. 
 
Ad. 7. Zakończenie sesji. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący dziękuje radnym za udział w obradach 
i zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady XXXIII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 6 
lipca   2021 r. w trybie zdalnym    o godz. 19:45. 
  
 
                            Prowadzący obrady: 
Protokolant: 
Małgorzata Synowiec                                 Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 
 
                 Zbigniew Kożuch 
 

 


